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Zápis z jednání Školské rady při ZŠ Rosice 

Zasedání Školské rady číslo: 1 

Datum konání: 10. 12. 2014 

Za zřizovatele byli přítomni:  

Mgr. Josef Smékal 

Bc. Eva Veverková 

Za zástupce rodičů byli přítomni: 

nikdo 

Za pedagogické pracovníky byli přítomni: 

PaedDr. Jaroslava Kroupová 

Mgr. Pavla Šoltésová 

Ing František Pokorný 

 

Omluveni: 

Mgr. Jaroslav Světlík 

MUDr. Šárka Dolníčková  

Dan Petřivalský 

Helena Veverková 

 

Jednání svolal ředitel školy: 

Mgr. Petr Řezníček 

 

Program zasedání: 

1. Zahájení zasedání ŠR a přivítání nových členů ŠR 

2. Usnášeníschopnost školské rady 

3. Příprava změny jednacího řádu 

4. Diskuse 

5. Závěr 

ad 1) Jednání bylo zahájeno v 16:00 hodin panem ředitelem Mgr. Petrem Řezníčkem, který 

přivítal všechny přítomné a popřál jim k jejich zvolení za členy Školské rady. Zapisovatelem 

byla určena PaedDr. Jaroslava Kroupová.  
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ad 2) Pan ředitel ZŠ Rosice, Mgr. Petr Řezníček konstatoval, že je přítomno pět z devíti členů 

školské rady, což nesplňuje článek 5 doposud platného Jednacího řádu školské rady ZŠ Rosice 

a tudíž není za těchto okolností školská rada usnášeníschopná. Ustanovující jednání Školské 

rady Základní školy Rosice navrhl pan ředitel opětovně svolat až po Novém roce 2015. 

 

ad 3) Na návrh pana ředitele se školská rada zabývala návrhem úprav doposud platného 

jednacího řádu. Projednán byl zejména článek 5 – školská rada je schopna se usnášet, pokud 

jsou na zasedání přítomny alespoň 2/3 všech jejích členů. Tento článek by v návrhu nového 

jednacího řádu byl změněn na nadpoloviční většinu všech členů. Dále zástupci navrhují 

upravit do jednacího řádu volbu předsedy školské rady, která zatím upravena nebyla. 

Přítomní zástupci byli panem ředitelem seznámeni také s tím, že zástupci školního 

parlamentu při ZŠ Rosice by chtěli být na některých zasedáních ŠR přítomni. Přítomní 

členové se dohodli, že  návrh jednacího řádu bude doplněn článkem, který umožní pozvat 

zástupce školního parlamentu, po jejich předchozí žádosti.  

Paní Kroupová přednesla také návrhy omluveného p. Petřivalského, aby do jednacího řádu 

byl zahrnut článek upravující svolávání zasedání ŠR – termín by měl být známý 4 týdny 

předem a materiály k prostudování by měli zástupci dostávat 2 týdny předem. 

Přípravy návrhu nového jednacího řádu se ujal Mgr. Řezníček.  

 

ad 4) Diskuse: 

Smékal – Je dán nějaký návrh na předsedu ŠR? 

Řezníček – Ano, pan Petřivalský navrhuje Mgr. Josefa Smékala.  

Kroupová – Návrh za školu je Ing František Pokorný. Je to kandidát, který má již s funkcí 

předsedy ŠR zkušenosti. 

Řezníček – Do návrhu nového Školního řádu ZŠ Rosice byly zapracovány připomínky pana 

Petřívalského. Upravený návrh bude členům školské rady opětovně zaslán e-mailem 

 

ad 5) Závěr: 

Jednání bylo ukončeno v 16:40 hodin. 

Další termín zasedání byl určen na 13. ledna 2015 v 15 hodin. 

 

 

V Rosicích 10. 12. 2014 

 

Zapsala:           Kroupová  …………………………………. 

 

Zápis ověřil:    Řezníček  …………………………………. 


